
Månadens ras maj – Irish Cob 

Linda Thyselius 

Jag heter Linda och är ledamot i SFICs styrelse sen några år tillbaka. Jag har varit medlem sedan jag 

skaffade vår första irish cob, och brinner för att visa upp och ta tillvara på användbarheten hos dessa 

hästar. 

Att det råkade bli en irish cob var inte planerat- men jag har inte ångrat mig!  

Irish coben är en fantastisk ras- det finns en för alla! Jag gillar deras mångsidighet, deras välvilja och 

att de ställer upp på allt. Jag upplever att de blir vad man gör dem till, utan att tappa bort sig själva. 

Vi skaffade vår första häst, ITS Rafferty, för snart sex år sedan. Han är idag elva år gammal och vi rider 

och tävlar westernridning, främst trail. Vi kör ibland också, det kan vara alltifrån vagnar av olika slag 

till släde eller timmerkälke. Nu när det är avelssäsong så använder vi honom till det också, han är bra 

på allt!  

Raffe är tveklöst den bästa häst jag vet (såklart) och man kan se mer av honom här: 

www.facebook.com/ITSRafferty" 
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